
LATVIJAS ALPĪNISTU SAVIENĪBAS 

VALDES SĒDES 

PROTOKOLS Nr.14-06. 

Rīgā, BJC „Daugmale”, 2014. gada 12.jūnijs. 

Valdes sēdes laiks 18:05– 19:50. 

Sēdē piedalās: Māra Vilciņa, Aiga Rakēviča, Vilnis Bušs, Edgars Šāblis, Oļegs Mirošņikovs, Eduards 

Skuķis. 

Protokolē: Gundega Skagale 

Sēdes darba kārtība:  

1. Finansējums IFSC (Rolandam Ruģēnam un Jurijam Krasanovam) 

2. Nozīmītes. Pieņem lēmumu nākamās nozīmītes taisīt jaunā dizainā. E.Skuķis uzņemas sagatavot jauno 

dizainu. 

3. Sporta Nakts. A.Rakēviča ziņo, ka šādā formāta nebija nekādas jēgas šīm pašākumam, apmeklējums 

ļoti mazs. Lēmums: A.Rakēviča aizsūta atskaiti/ziņojumu organizatoriem. 

4. Finanšu piešķiršanas punktu koriģējums. 

5. LČ nolikums. O.Mirošņikovs sagatavoja; nodod M.Vilciņai pārskatīt. 

6. Atskaite, kurš no ir paveicis. 

7. Vecmīlgrāvja jaunuzceltais tornis labiekārtotā teritorijā. Lieliska vieta kāpšanas vietas izveidei, tomēr 

teritorijas vadītāji šo aicinājumu neattīstīja. I.Gurtlava ziņo, ka plānā ir Aldartorņa atjaunošana. 

8. Negadījumu analīze. A.Rakēviča lūdz AK izskatīt un slēgt pēdējā nelaimes gadījuma lietu – vajag 

apkopot visu informāciju un pēc iespējas izdarīt secinājumus. 

9. AK programmas apstiprināšana. Tiek pieņemts kā Projekts. 

 

Nākamā valdes sēde norisināsies 2014. gada 2. oktobrī 18:00. 


